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Załącznik nr 1 do petycji nr kancelaryjny nr 9651/24 z dnia 07.11.2024r. ( data złożenia 07.11.2024r.)

Kluczbork, dnia 15.11.2024r.

Upoważniony do przekazania i złożenia petycji jest :^

Joanna Augustynek
Adres do korespondencji:

URZĄD MIEJSKI
•w Kluczborku

KANCELARIAOG QL^
wpl.
dnia 15, 11. 2024
Nr rej..
Podpis.,._.^.

Burmistrz Miasta Kluczborka
Pan Jarosław Kielar
46-200 Kluczbork
Ul. Katowicka 1

Mieszkańcy Gminy Kluczbork oraz wsi Ligota Dolna zgodnie z podpisami
osób wykazanych w załączniku do petycji oraz zgodnie z art.4 ust.2 pkt.1 i 2 ustawy
z dnia 11 lipca 2017r.o petycjach wskazuję jako osoby do kontaktu :

1 Joannę Augustynek , adres

SOŁECTWO
Ligota Dolna

Gmina Kluczbork
S 0 fóf^Y S

Joofói^ugitsiynek
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^^
F^NOWNY PANIE BURMISTRZU

Rada sołecka I/igoty Dolnej, wraz z panią Sołtys Ligoty E|oli3jęj..mtormu^^iz

URZĄD^MI&JSKI
w Kluczborku

K'<\NCĘLA.I?I.A OOÓL.NA

^107. 11. 2024

Podpis
działając w imieniu mieszkańców tej że miejscowości (Ligota Dolna), ora^
miejscowości (Smardy Gome i Dolne) zlokalizowanych w obrębie „wrażliwej dla
środowiska inwestycji, jak również osób postronnych, którym nasze zdrowie i dobro
wspólne mieszkańców nie jest obojętne. Chcemy potwierdzić nasz sprzeciw dla tej
inwestycji listą poparcia pod naszą petycją

Do dnia 06-11-2024 zebraliśmy łącznie 969 podpisów. Dodam iż zbieranie podpisów
nadal tnva

Panie Burmistrzu to jest 969 głosów obywateli, którzy są przeciwni budowy

Wytwórni Mas Bitumicznych.

Panie Burmistrzu to jest 969 głosów obywateli, którzy stanęli w obronie
zdrowia mieszkańców.

Panie Burmistrzu to jest 969 głosów obywateli, którzy opowiedzieli się za
ochroną środowiska.

Panie Burmistrzu to jest 969 głosów obywateli, którzy zgodnie z Konstytucją

Rzeczpospolitej Polskiej, ma prawo do wyrażenia swojej opinii.
Panie Burmistrzu, przy ostatecznym podejęciu decyzji, proszę o

uwzględnienie naszej petycji

Z poważaniem Sołtys i Rada Sołecka Ligoty Dolnej
Załączniki:

Listy poparcia odnr Ido do nr 57

Pismo przewodnie do Burmistrza Miasta Kluczbork

tekst petycji „ Protest mieszkańców Gminy Kluczbork w sprawie budowy Wytwórni Mas
Bitumicznych"
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PROTEST MIESZKAŃCÓW GMINY KLUCZBORK W
SPRAWIE BUDOWY WYTWÓRNI MAS BITUMICZNYCH
Prosimy o wsparcie w którym My, mieszkańcy Ligoty Dolnej oraz miejscowości Smardy Górne i Dolne, wyrażamy zdecydowany protest
przeciwko działaniom które podejmuje samorząd Gminy Kluczbork w kierunku budowy w naszym sąsiedztwie Wytwórni Mas Bitumicznych.

W pierwszej kolejności wskazujemy iż nie akceptujemy budowy tej że wytwórni w bezpośredniej bliskości naszych domostw. Informujemy iż
podczas produkcji mas bitumicznych powstają substancje chemiczne takie jak:

benzen, wielopierścieniowe węglowodory aromatyczne, dwutlenek siarki, azot, tlenek węgla i wiele innych, które mają działanie
nowotworowe (rakotwórcze), a ich intensywny opad sięga w promieniu 3,5 km o źródła emisji.

Pragniemy zwrócić uwagę na zanieczyszczenie i nie odwracalne skutki degradacji pól, łąk, zbiorników wodnych oraz rzek będących w
sąsiedztwie w/w przedsiębiorstwa.

W promieniu opadu substancji chemicznych znajduje się wiele gospodarstw rolnych dbających o swój dobrostan zwierząt, który znacząco się
pogorszy po uruchomieniu produkcji mas bitumicznych

W Ligacie dolnej zlokalizowanej już są:

Miejska Oczyszczalnia Ścieków, Ocynkownia Kluczbork i Marcegaglia Kluczbork pracująca na 3 zmiany i w godzinach nocnych zakłucających
sen. Do tego dochodzi Wytwórnia Pasz Cedrob SA który uwalnia złe zapachy i produkująca pył przy przyjęciu surowca, oraz całodobowy
transport kołowy obsługujący w/w firmy.

Uważamy że jak na naszą małą miejscowość dosyć mamy uciążliwych zakładów produkcyjnych i z pewnością na terenie gminy Kluczbork
znajdą się inne lokalizacje niż Ligota Dolna w której może znaleźć się Wytwórnia Mas Bitumicznych, która nie będzie przeszkadzała
mieszkańcom, oraz naturze 2000

W trosce o zdrowie nasze, naszych dzieci oraz o ochronę naszego środowiska a także o jakość życia w naszej miejscowości zgłaszamy
kategoryczny sprzeciw na taką inwestycję.

Tomasz Korzekwa


